
PROTOKÓŁ nr LIX/2022 

Z LIX SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 30 marca 2022 roku. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady LIX sesji Rady Miejskiej Sierpca VIII kadencji otworzył o godz. 11:00 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca, p. Dariusz Malanowski, stwierdzając 

jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał – załącznik 

nr 1, a zakończył o godz. 13:45 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Artur Dariusz Balcerowski 

2. Zbigniew Długokęcki 

3. Waldemar Frydrychowicz 

4. Barbara Gil 

5. Paweł Michał Grabowski 

6. Sławomir Wojciech Jaworowski 

7. Krzysztof Kacperski 

8. Dariusz Malanowski 

9. Maciej Malanowski 

10. Krzysztof Rudowski 

11. Piotr Łukasz Rzeszotarski 

12. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

13. Krzysztof Skrzyński 

14. Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, zapytał, czy są jakieś uwagi do porządku 

obrad - załącznik nr 2. O głos poprosił Burmistrz, p. J. Perzyński, zgłaszając wniosek 

formalny o dodanie uchwały sporządzonej na wniosek Młodzieżowej Orkiestry Dętej 

dotyczącej zbycia na jej rzecz działki, którą mają w użytkowaniu wieczystym o 

wielkości 745 m2, gdzie znajduje się budynek dawnej OSP, czyli za Ratuszem.  

 Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny Burmistrza Miasta Sierpca o wprowadzenie dodatkowego punktu 

do porządku obrad. 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – przyjęła wniosek 

formalny – załącznik nr 3 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Rudowski, Joanna Marta Szewczykowska 

Przewodniczący RM odczytał nowy porządek obrad i poddał go pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad – załącznik nr 4 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Rudowski, Joanna Marta Szewczykowska 

3. Przyjęcie protokołu z LVIII sesji RM. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, że protokół z LVIII sesji RM 

znajduje się w Biurze Rady i jeśli do piątku, czyli do 1 kwietnia nie zostaną 

zgłoszone do niego uwagi, protokół zostanie przyjęty. 

 4. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady, przewodniczących Komisji oraz 

przewodniczących Klubów Radnych. 

Jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, p. W. Skorłutowski, który 

przedstawił zakres prac komisji w ostatnim czasie. Przewodniczący Klubu Radnych 

„Dla Przyszłości Sierpca” poinformował o złożeniu wniosku do Przewodniczącego RM 

o polecenie Komisji Rewizyjnej przeprowadzenia kontroli w ZGKiM w Sierpcu pod 

kątem procesu zarządzania Cmentarzem komunalnym ze szczególnym 

uwzględnieniem obiegu dokumentów w spółce związanych z tym zadaniem i 

windykacją należności. Przekazał również sprawozdanie z prac Klubu, m.in. o 

złożeniu do Budżetu Obywatelskiego Mazowsza dwóch projektów „Zielone drogi 

Ciechanowa i Sierpca” oraz projekt koncepcji poprawy bezpieczeństwa poprzez 

zastąpienia skrzyżowań rondami na drodze wojewódzkiej nr 560 ul. Płocka w Sierpcu. 

Następnie o głos poprosił Przewodniczący Komisji Budżetu, p. K. Kacperski, 

przedstawiając zakres jej prac od ostatniej sesji Rady Miejskiej. W następnej kolejności 



przebieg posiedzenia doraźnej Komisji Weryfikacyjnej przedstawił jej Przewodniczący, 

p. S. Jaworowski. O zakresie prac Klubu Radnych „Sierpczanie” poinformowała 

Przewodnicząca Klubu, p. B. Gil. 

 5. Sprawozdanie Burmistrza o pracy między sesjami. 

Burmistrz Miasta, p. J. Perzyński, przedstawił sprawozdanie za okres od 19 lutego 

2022r. do 25 marca 2022 r. -  załącznik nr 5 

 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Interpelacje na piśmie zostały złożone przez Radną, p. B. Gil – łącznie 8 interpelacji. 

Wszystkie interpelacje zostały zarejestrowane w teczce interpelacji. Ksero dołączone 

do protokołu - załącznik nr 6 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, zarządził 15 min. przerwy. 

 7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Odpowiedzi na interpelacje dotyczące spółki ZGKiM w Sierpcu udzielił jej Prezes,  

p. W. Kuliński. W dalszej części odpowiedzi udzielał Burmistrz, p. J. Perzyński. Ponadto 

na wszystkie interpelacje zostanie udzielona odpowiedź na piśmie. Ad vocem 

Radna, p. B. Gil, wskazała niejasności dotyczące spółki ZGKiM i jej Rady Nadzorczej 

stwierdzając, że należałoby to wszystko wyjaśnić. Radca Prawny, p. M. Zasadowski, 

wyjaśnił kwestię beneficjenta rzeczywistego. Radny, p. S. Jaworowski, odniósł się do 

wypowiedzi Burmistrza na temat dworca autobusowego proponując spotkanie z 

właścicielem tego obiektu i wypracowaniu porozumienia w kwestii korzystania z 

niego przez mieszkańców Sierpca. Burmistrz poinformował, że pół roku temu były 

prowadzone takie rozmowy z właścicielem i przedstawione zostały propozycje ze 

strony miasta, ale trwają tam jeszcze prace wykończeniowe więc trzeba poczekać 

do ich zakończenia. 

 8. Uchwała RM ws. zapewnienia pomocy obywatelom Ukrainy. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, odczytał uzasadnienie do projektu 

przedmiotowej uchwały. Radna, p. B. Gil, poprosiła o szersze wyjaśnienie zapisów 

zawartych w treści uchwały. Informacji udzielił Burmistrz, p. J. Perzyński, wyjaśniając 

m.in. iż uchwała ma na celu przygotowanie miasta do refundacji kosztów 

związanych z pobytem uchodźców z Ukrainy na terenie naszego miasta. Osoby, 

które przyjęły uchodźców pod swój dach mogą złożyć wniosek o zwrot poniesionych 

kosztów na kwotę 40 zł na dzień, na jedną osobę. Radny, p. K. Skrzyński, zapytał, czy 

w kwestii pomocy Ukraińcom są podpisane jakieś porozumienia z Wojewodą lub 

wyższymi władzami, czy to jednak samorządy muszą ponosić wszystkie koszty. Radna, 

p. B. Gil, zapytała, po jakim czasie mieszkańcy będą otrzymywać to dofinansowanie, 

jak to będzie organizacyjnie. Radny, p. S. Jaworowski, zapytał o pokrycie kosztów  

np. seansów filmowych dla dzieci, jak to będzie rozwiązane i czy nie należałoby 

dodać punktu dotyczącego tej kwestii. Burmistrz wyjaśnił, że w uchwałę Rady 

Miejskiej zostało wpisane to, co na pewno zostanie zrefundowane przez Wojewodę. 

Na pytanie Radnego Skrzyńskiego odpowiedziała Skarbnik wyjaśniając, że stosowne 

porozumienia z Wojewodą podpisuje Starostwo Powiatowe w Sierpcu. Dodała, że 

Wojewoda uruchamia też pierwsze środki na refundacje kosztów. Jeśli chodzi o 



terminowość wypłaty środków, to zostają one wypłacane po weryfikacji złożonych 

dokumentów, na co przeznaczone jest 30 dni. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zapewnienia pomocy obywatelom Ukrainy. 

Rada w głosowaniu:  13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

458/LIX/2022 RM  ws. zapewnienia pomocy obywatelom Ukrainy - załącznik nr 7 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Michał Grabowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski 

9. Uchwała RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poprosił o głos w/z Naczelnika WAG,  

p. K. Szymańską, która wyjaśniła, że sprzedaży działki dokonuje się na wniosek 

właściciela działki sąsiadującej z przedmiotową nieruchomością w celu poprawy 

warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej. 

 Głosowano w sprawie: 

 Uchwała RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej 

Rada w głosowaniu:  14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

459/LIX/2022 RM  ws. sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej - załącznik 

nr 8 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Michał Grabowski 



10. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości na okres 10 lat - ul. Powstańców. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, ponownie poprosił o głos w/z Naczelnika 

WAG, p. K. Szymańską, która wyjaśniła, że jest to kontynuacja dzierżawy, ale z 

odstąpieniem od obowiązku przetargowego i za sprawą zgody Rady można 

odstąpić od tego obowiązku. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości na okres 10 lat - ul. Powstańców. 

Rada w głosowaniu:  14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

460/LIX/2022 RM  ws. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości na okres 10 lat - ul. Powstańców - 

załącznik nr 9 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Michał Grabowski 

11. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej w 

drodze bezprzetargowej na rzecz użytkownika wieczystego i udzielenie bonifikaty. 

Informacji na temat projektu tej uchwały również udzieliła w/z Naczelnika WAG,  

p. K. Szymańska. Radna, p. B. Gil, zapytała o wielkość tej działki. Pani Szymańska 

odpowiedziała, że ma ona powierzchnię 750 m2. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej w drodze 

bezprzetargowej na rzecz użytkownika wieczystego i udzielenie bonifikaty. 

Rada w głosowaniu:  14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

461/LIX/2022 RM  ws. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej w 

drodze bezprzetargowej na rzecz użytkownika wieczystego i udzielenie bonifikaty - 

załącznik nr 10 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Michał Grabowski 

12. Uchwała RM ws. zwolnień od podatku od nieruchomości oraz określenia 

warunków udzielania pomocy de minimis dla przedsiębiorców tworzących 

inwestycje na terenie Miasta Sierpca. 

Projekt uchwały został przedstawiony przez Skarbnik, p. K. Joniak, która wyjaśniła, że 

ta uchwała wchodzi w życie, ponieważ minął okres obowiązywania poprzedniej. 

Dodała, iż została ona w kilku miejscach znowelizowana i ma na celu rozwijanie 

gospodarki na terenie miasta Sierpca. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zwolnień od podatku od nieruchomości oraz określenia warunków 

udzielania pomocy de minimis dla przedsiębiorców tworzących inwestycje na 

terenie Miasta Sierpca. 

Rada w głosowaniu:  14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

462/LIX/2022 RM  ws. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej w 

drodze bezprzetargowej na rzecz użytkownika wieczystego i udzielenie bonifikaty - 

załącznik nr 11 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Michał Grabowski 

13. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2022 rok. 

W tym punkcie ponownie głos zabrała Skarbnik, p. K. Joniak, przedstawiając 

najważniejsze zmiany w budżecie, m.in. projekt Eco Smart, Sierpc 2.0, gdzie zostaje 

zwiększona kwota dotacji i jest to końcowy etap tego zadania, kolejna zmiana 

dotyczy oświaty i zwiększenia subwencji na pomoc psychologiczno – pedagogiczną, 

jednocześnie ministerstwo zmniejszyło kwotę subwencji oświatowej ogólnej. Zostaje 

też zwiększona nadwyżka budżetowa miasta z poprzedniego roku. Skarbnik 

wymieniła również wydatki majątkowe zawarte w załączniku nr 7 uchwały. Radna,  

p. B. Gil, stwierdziła z przykrością, że w tych wszystkich inwestycjach nie znalazła się 

ul. Jana Pawła II i co zostało zaplanowane na tej ulicy. Burmistrz poinformował 



Radną, że jeden z trzech projektów przygotowanych na pozyskanie środków z 

„Polskiego Ładu” jest przeznaczony na tą właśnie ulicę. Ad vocem Radna Gil, w 

imieniu własnym i mieszkańców blokowiska ul. Jana Pawła II, podziękowała 

Burmistrzowi za pamięć. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2022 rok..  

Rada w głosowaniu:  13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

463/LIX/2022 RM  ws. zmian uchwały budżetowej na 2022 rok - załącznik nr 12 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

14. Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2022 – 

2029. 

Ponownie o głos została poproszona Skarbnik, p. K. Joniak, która wyjaśniła, iż zmiany 

wprowadzone do projektu tej uchwały są konsekwencją wprowadzonych zmian do 

uchwały budżetowej, takie jak dodanie kwoty do ul. Mieszka I, wprowadzenie 

nadwyżki budżetowej, urealnienia planu dochodów i wydatków związane z podjętą 

przed chwilą uchwałą budżetową, zwiększenie kwoty dochodów i wydatków oraz 

urealnienie wszystkich pozycji, jeśli chodzi o przychody budżetu i środków wolnych. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2022 – 

2029. 

Rada w głosowaniu:  13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

464/LIX/2022 RM  ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2022 - 

załącznik nr 13 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 



15. Sprawy różne. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, podał termin kolejnej sesji RM, 27 kwietnia br., 

która odbędzie się w trybie stacjonarnym. Odczytał zaproszenie Starosty 

Sierpeckiego na Galę „Sportowiec Ziemi Sierpeckiej 2021 roku”. Radna, p. B. Gil, 

odczytała interpelację dotyczącą konferencji podsumowującej projekt Sierpc 2.0 - 

załącznik nr 14. Radny, p. K. Skrzyński, poprosił o udzielenie informacji przez Prezesa 

Ciepłowni Sierpc na temat obecnych kosztów opału. Pan Wiśniewski przedstawił 

sytuację związaną z cenami węgla na rynkach światowych, ponieważ nastąpił 

znaczny ich wzrost w porównaniu z rokiem ubiegłym. Temat ten został też szeroko 

omówiony na posiedzeniu Komisji Budżetu w dniu 28 marca br. 

 16. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej, p. Dariusz 

Malanowski, zamknął obrady LIX sesji Rady Miejskiej Sierpca. 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

 /-/ 

Dariusz Malanowski 

 

  

 

Przygotował(a): Biuro Rady 

Inspektor 

/-/ 

Beata Kowalska 

 


